

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Film series - October - "Im Angesicht des Verbrechens - Der Verrat"



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Wednesday Movie Nights - "In the Face of Crime - The Betrayal"

We are pleased to present to you the next episode of our film series **In the Face of Crime**, a multi-awarded German TV crime series:

In the previous episode:

After a failed robbery attempt at a warehouse, Andrej the mastermind, is desperate to find out who exposed his plans to the authorities, Meanwhile, Stellas marriage is facing serious challenges.

In the Face of Crime - The Raid

Director: Dominik Graf

Marek Gorsky is close to capturing Joska Bodorov, the man who escaped arrest. Gorsky was the only one to see his face, however arresting him is more difficult than expected, since there is a traitor within the Bureau itself. But who could it be? Stella, now growing tired of the problems in her relationship, gives Mischa an ultimatum: Either he tells her more about his „business“ or she will leave him, this time for good.

Free admission!

Date: Wednesday, October 21, 2015

Time: 6:00PM

Venue: Goethe-Institut Philippinen (Library)

G/4-5/F Adamson Center

21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [In the Face of Crime](#)

For more information on the episode visit our movie page: [The Betrayal](#)

[Contact: +632 8405723 to 24
library@manila.goethe.org](mailto:library@manila.goethe.org)

Have fun!

Filmabend - "Im Angesicht des Verbrechens - Der Verrat"

Wir freuen uns, Ihnen die nächste Folge unserer Filmreihe **"Im Angesicht des Verbrechens"** vorzustellen, eine mehrfach ausgezeichnete, deutsche Krimiserie.

Was bisher geschah:

Nach einem gescheiterten Raubüberfall auf einer Lagerhalle möchte Andrej, der Kopf des Ganzen, schleunigst herausfinden, wer die Polizei über seine Pläne informiert hat. Währenddessen wird Stellas Ehe auf eine harte Probe gestellt.

Im Angesicht des Verbrechens - Der Verrat

Regie: Dominik Graf

Marek Gorsky ist kurz davor, Joska Bodorov, der während des Überfalls fliehen konnte, zu verhaften. Ihn hinter Gitter zu bringen, aber, scheint aber schwieriger zu sein als erwartet, da es im LKA selbst anscheinend einen Verräter gibt. Für Stella werden die Probleme in ihrer Beziehung mit Mischa mittlerweile zu viel, also stellt sie ihm ein Ultimatum: Entweder er erzählt ihr mehr über seine „Geschäfte“, oder sie verlässt ihn, diesmal für immer.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 21. Oktober 2015

Uhrzeit: 18:00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen (Bibliothek)

G/4-5/F Adamson Center

21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website: [Im Angesicht des Verbrechens](#)

Mehr Informationen zur Episode finden Sie auf unserer Filmseite: [Der Verrat](#)

[Kontakt: +632 8405723 to 24](mailto:library@manila.goethe.org)

library@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an lyris@lists.goethe.de

© Goethe-Institut